
Info moment  m.b.t. concrete plannen parkvijver. 20/9/2024 gemeentehuis. 

Aanwezig: Noah Anthonis als deskundige milieu 
Annemie Janssens als schepen van sport 
Christel van den Brande en Karl Sleeckx als afgevaardigden van de visclub. 

De bestrijding van de eendenkroos is goed gelukt, maar het is een proces over meerdere jaren. 
Ook budgettaire spreiding is aangewezen. 
In een volgende fase; dit najaar, zal de gemeente mixers laten instaleren die moeten zorgen voor 
een betere doorstroming en verbetering van de waterkwaliteit. In een eerste fase zullen er 2 
worden geïnstalleerd; ter hoogte boothuis en ter hoogte trouwersbrug. Later komen er evt nog 
twee bij. De stroming zal van het boothuisje naar de kleine vijver zijn. Waarschijnlijke zullen ze 
alleen in de zomermaanden werken omdat ze minder effect hebben in de winter en bovendien 
zijn het energievreters. 
Later komen er evt. nog waterpompen (geen circulatiepompen) en zal men ook een 400 tal 
waterplanten plaatsen.  
Een 100 tal onderwater en een 300 tal oppervlakte planten van diverse inheemse soorten. 
Plaatsing zal op voor de vissers onbereikbare plaatsen zijn zodat ze niet storen bij het vissen. Er 
wordt wel gevraagd om evt. een handje te helpen indien er een woekering zou zijn van een van de 
soorten. 
Er zou ook een vissenbos van wilgentakken worden geïnstalleerd wat bescherming biedt aan de 
vissen en zorgt voor paaiplaatsen.  
Een nieuwe en aangepaste offerte voor een visuitzetting is aangevraagd. Zou nog voor dit najaar 
zijn. 

Er wordt ons beloofd dat we op de hoogte zullen gebracht worden van deze werken zodat we evt. 
wat advies kunnen geven wat betreft de locatie van de aanplantingen. 

Vraag vanuit de gemeente: vissen met weerhaakloze vishaken. Zal worden ogenomen in onze 
reglementen. 

Onze vraag:  populatie aan eenden verminderen. Wordt nagevraagd. 

 

 


